Taiwan	Q Days	运通假期 CETT Holiday		EVA		
THE HEART OF ASIA	U 大 Nig	好运	Ħ	hinese I E 来+新看	序西台湾	
Taoyuan桃园. Taichung 台中. Kaohsiung 高雄. Taipei 台北 * 六福村野生动物园 * 日月潭风景区 * 百月潭风景区 * 高雄"佛光山平安灯会告北市一天自由活动						
Day 01 K	uala Lumpur ~ Taoyua	n	第一天	吉隆坡 ~ 桃园		
-	aoyuan ~Taipei ~ Taich	-	第二天	桃园~台北~台中	(早/午餐/-)	
-	aichung~Kaoshiung aichung ~ Kaoshiung	(B/L/-) (B/L/-)	第三天 第四天	台中~ 高雄 台中 ~ 高雄	(早/午餐/-) (早/午餐/-)	
	aichung ~ Taipei	(B/L/-) (B/L/-)	第五天	台中~ 台北	(早/午餐/-)	
•	aipei	( <b>B</b> /-/-)	第六天	台北	(早/午餐/-)	
	aipei (Free & Easy)	(B/-/-)	第七天	台北(自由活动)	(早餐/-/-)	
Day 08 T	aipei ~ Kuala Lumpur	(B)	第八天 	台北~吉隆坡	(早餐)	
Place of Visit 景点	<ul> <li>Taipei 台北 : Chiang Kai-Shek Memorial Hall 中正纪念堂, Jioufen 九份老街, Leofoo Village Theme Park 六福村野生动物游乐园(含门票) Taipei 101Building Shopping Mall (exclude Viewing Platform),Shilin Night Market 士林夜市 台北 101 大楼购物广场 (不含观景台), Raohe Night Market 饶河街夜市 PiXiu Gallery 貔貅招财馆, Beauty Duty Free Shop 美妆免税店</li> <li>Kaoshiung 高雄 : FoGuangShan memorial hall CNY Lantern Festival 佛光山纪念馆春节平安灯会, Liuhe Market 六合夜市 Pearl Promotion Gallery 珍珠推广中心, Golden Pineapple 黄金渡萝城(含 DIY 凤梨酥),love river by car 车游爱河</li> <li>Taichung 台中 : Fengchia Night Market 逢甲夜市, Local Product 山地农特产 Sun Moon Lake (exclude boat ride) 日月潭国家风景区 (不含游船), Wen-Wu Temple 文武庙, Peacock Garden 孔雀园, Mountain tea 高山茶园(体验采茶), Rainbow Village 彩虹眷村, Anping Old Street 台南安平老街 YiZhong Street 中商圈夜市, National Opera House 国家歌剧院</li> <li>** 备注: 特别安排九份小吃街、饶河夜市、六合夜市和逢甲夜市亲身品尝台湾各式风味小吃 (自费)。</li> </ul>					
Hotel 酒店	Taoyuan 桃园       : Ying Zhen Hotel / SML, 樱珍大饭店 / 同级         Taichung 台中       : Hamilton Hotel / SML, 汉弥敦饭店 / 同级         Kaoshiung 高雄       : Evergreen Hotel / SML, 松柏大饭店 / 同级         Taipei 台北       : Paradise , Unite Hotel / SML, 伊乐园大饭店, 统一大饭店/ 同级					
Special Flavor 风味 () Taiwan Cuisine 台湾料理, Tainan food flavor 台南小吃风味, Three Cup Chicken 三杯鸡						
Tour Fare 团费:		Departure 出发日期:				
↑ ▶ Tour Fare Excluded 团费不含 : M		Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店,膳食,交通接送,国际机票,观光点入门票及导游. Malaysia Airport Tax, Taiwan Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税,台湾出境机场税,航空保险税,燃油税,导游与司机小费.				

\* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator \*





## 好运旺旺来 + 新春西台湾 8天7晚 桃园 / 台中 / 高雄 / 台北 —

## 吉隆坡~桃园 🗡 第一天

\*\* 台北市一天自由活动 \*\*

团员集合于吉隆坡国际机场,搭乘班机飞往桃园。抵达后,由专员接待送往酒店休息。

🌮 桃园 ~ 台北 ~ 台中 第二天 (早/午餐/-) 住宿:汉弥敦大饭店/同级 早餐后,前往**六福村野生动物游乐园(含门票)** 主題遊樂園是亞洲第一座結合動物園與大型遊樂園的夢幻國度,坐落於新竹 ... 六福村內的 「非洲部落」主題村前身為國人所熟知的「六福村野生動物公園」。接着前往台中[车程约 4½ 小时]。接着继续前往国家歌剧院。傍晚游 览**逢甲夜市**。逢甲夜市是特色小吃聚集的地区,異国风味小吃近來異军突起,包 括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥脆棒、欧洲风格的咖啡 厅、还有日本各种汤头的拉面

📰 台中 ~ 高雄 第三天 (早/午餐/-) 早餐后,前往**台南安平老街**是滿重要的台南觀光區,以此為中心,這裡有相當多台南景點、台南美食聚集,大家除了欣賞如安平古 堡、安平樹屋等歷史韻味的地點。之后驱车前往高雄。抵达后,前往**佛光山**。佛光山由创办人星 云大师带领弟子披荆斩棘,一沙一石、一 砖一瓦历经艰辛所建设起来的,是一座大乘佛教的寺庙: 目前佛光山不仅是着名的佛教圣地,也是 南台湾的佛教重心,寺庙建筑,格局恢 宏,并且创立佛教大学,推广佛法不遗余力。在那里可以参观佛陀纪念馆春节平安灯会。在车游爱河,沿河两岸的河滨公园绿树成荫,是情 侣们常约会的地点。傍晚前往**六合夜市**。以多样化小吃闻名的六合夜市,最特殊的景观是招牌林立的牛排店及海产店,大大小小有 10 多 家,主要买点是平价、家庭式的牛排套餐。其中木瓜牛奶、盐蒸蝦等算是高雄市的特色。

高雄~台中 第四天 (早/午餐/-) 住宿:汉弥敦大饭店/同级 早餐后,续往<u>珍珠推广中心</u>。前往<u>黄金疲萝城</u>参观凤梨酥工厂。之后驱车前往台中。前往<u>彩虹眷村</u>位於臺中市南屯區春安路 56 巷,鄰近嶺 東科技大學, 是條色彩繽紛、充滿童趣彩繪的巷道: 這些色彩繽紛的人像、動物與色塊, 因其擁有令人感動的在地元素, 讓許多遊客特地前 往觀賞,也讓這個孤寂的眷村熱鬧起來。抵达后前往中街商圈。

芦 台中 ~ 台北 第五天 (早/午餐/-) 住宿:伊乐园大饭店,统一大饭店/同级 早餐后,前往**日月潭**国家风景区 [车程约 4 小时] (不含游船)。日月潭位处南投县鱼池乡,为邵族的祖居地,因潭形状似日、 月而得名。接 着參观全台湾最大的财神爺**文武庙**,里面供奉关圣帝君,另陪有孔子与岳飞,来此可观看日月潭全景,庙宇已 金黄色为主。此外还可参观**山地农特产**。接着前往参观<u>高山茶园</u>可以亲身体验采茶的感觉。晚上前往台北著名的夜市 - <u>士林夜市</u>。士林 夜市为台北市最具规模的夜市之一,以各种传统小吃闻名国内外,许多观光 客皆慕名而來,像是大肠包小肠、石头火锅或是士林大香肠等, 更是已经成为美食地标,无人不晓。

**一**台北 第六天 (早/午餐/-) 住宿:伊乐园大饭店,统一大饭店/同级 早餐后,前往参观**中正纪念堂**。中正纪念堂位于台北市中心,是为追念先总统蒋介石而建造的纪念堂,造型仿北京天坛之顶、埃及金字塔之 体,高聳威严。纪念堂左右分列戏剧院与音乐厅,古色古香的中国宫殿式建筑,莊严宏伟。再前往参观**貔貅招财馆**和**美妆免税店**。接着前往 **九份老街**。九份是电影"悲情城市"的外景地,在那里可品尝草仔粿、蕃薯芋头丸、潮州魚丸等各式小吃。相传在陆路尚未开通之時,一切 物资供给仰赖海路進行,由于村落中只有九戶人家,故对外採买时皆要求备妥「九份」,久而久之,人们便以此命名。接着前往游览台北 101 大楼购物广场(不含观景台)。101 大楼是台北市的新地标,共有101 层,总高度达508 公尺,堪称世界第一高楼,在那里可自费登观景 台看台北市全景。前往当季流行服饰的好地方。傍晚前往**饶河夜市**,品尝当地美食。

(早餐)

第七天 台北(自由活动)

在台北市自由活动。

第八天 台北~桃园~吉隆坡 (早餐) 早餐后,送往机场乘搭客机返回吉隆坡。

\*\* 备注: 特别安排九份小吃街、饶河夜市、六合夜市和逢甲夜市亲身品尝台湾各式风味小吃(自费)。

\*\* 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 \*\*

住宿:松柏大饭店/同级

住宿:樱珍大饭店/同级

住宿:伊乐园大饭店,统一大饭店/同级

\*1 Day Free & Easy in Taipei City \*





## 8D7N Taiwan Chinese New Year - Taoyuan / Taichung / Kaohsiung / Taipei -

## DAY 1 KUALA LUMPUR ~ TAOYUAN 🗡

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taipei. Upon arrival, transfer to hotel.

Hotel : Ying Zhen Hotel / SML

 DAY 2
 TAOYUAN~TAIPEI ~ TAICHUNG
 (B/L/-)
 Hotel : Hamilton Hotel / SML

 After breakfast, Proceed to visit Leofoo village Theme Park.
 Proceed to Taichung [about 4½ hours]. After that, visit the National Opera

 House.
 At night visit to Fengchia Night Market.
 You can find delicious snack foods, quality clothes at reasonable prices to express your unique personality at here.

DAY 3 TAICHUNG ~ KAOHSIUNG (B/L/-) Hotel : Evergreen Hotel / SML After breakfast, proceed to <u>Anping Old Street</u> Tainan is full of important tourist area, as a center, there are quite a number of Tainan attractions, Tainan cuisine gathered, in addition to everyone, such as Anping Fort, Anping Tree House and other historical charm of the place. After that proceed to Kaoshiung. Continue visit the <u>FoGuangShan</u> which located in Kaohsiung . FoGuangShan is the center of Buddhism in southern Taiwan, also known as "Light of Buddha Mountain", founded by Venerable Master Hsing Yun, to order promotes Humanistic Buddhism. Visit the <u>Love River by car</u>, a romantic place for lovers to date with each other. At night, have a night tour to Liuhe Night Market. There are many stalls in the night market, most of them serve snacks and provide entertainment and games for recreation.

DAY 4 KAOHSIUNG ~ TAICHUNG (B/L/-) Hotel : Hamilton Hotel / SML After breakfast, visit <u>Pearl promotion Galley</u> and visit <u>Golden Pineapple</u>. After that proceed to Taichung ,visit the <u>Rainbow Village</u> adjacent to Lingdong University of Science and Technology, the rainbow military village is a colorful, colorful and fun-filled roadway. These colorful portraits, animals and color blocks, Moved to the elements, so many tourists specifically to watch, but also to make this lonely village bustling up. Continue visit the <u>ViZhong street</u>

DAY 5 TAICHUNG ~ TAIPEI (B/L/-) Hotel : Paradise , Unite Hotel / SML After breakfast, continue journey to Sun Moon Lake [about 4 hours] (exclude boat ride). The lake is located in the middle of Taiwan, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Kuang-Hua Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SunMoon Lake. Then, visit to <u>Wen-Wu Temple</u>. The temple is located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun Moon Lake. The temple is popular among students. Also visit to the <u>Local product shop</u>, <u>Mountain tea.</u> After that , proceed to Taipei to visit <u>Shilin Night Market</u>. Shilin Night Market is the one of the largest night markets in Taipei. Many visitors have come to Shilin Night Market to enjoy the delicious foods, such as large sausage enfolding small sausage, hot pot on stone or Shilin sausage.

DAY 6

TAIPEI

( **B/L/-** )

Hotel : Paradise , Unite Hotel / SML

In morning, visit <u>Chiang Kai-shek Memorial Hall</u>, a famous monument erected in memory of Chiang Kai-shek, former President of the Republic of China. The hall is located in the heart of Taipei City. The architecture of the hall is inspired by Temple of Heaven in Beijing; the four sides of the structure are similar to those of the pyramids in Egypt. . Visit to <u>PiXiu Gallery</u> and <u>Beauty Duty Free Shop</u>. Continue visit to <u>Jioufen</u> to see the old fashioned way of life that still exist. It is said that long time ago there were only nine families in Jioufen. Before the roads on land were built, all materials were transported via ships. Thus a habit was formed that nine pieces of same object were purchased at one time for reservation. Hence, the place was called "Jioufen". Next, visit <u>Taipei 101 Building Shopping</u> <u>Mall</u> (exclude Viewing Platform). 101 Building is the tallest building in the world, total height of 508 meters and 101 floors. Inside the building house company offices and a shopping mall on the lower floors, incorporating many top brands under the LVMH group, such as Louis Vuitton, Dior etc. and is the largest in Taiwan. Evening go to <u>Raohe Night Market-</u>you can taste local food by own expenses.

DAY 7 TAIPEI (Free & Easy)

Free to travel in Taipei City.

(B)

**(B)** 

Hotel : Paradise , Unite Hotel / SML

**DAY 8 TAIPEI ~ TAOYUAN ~ KUALA LUMPUR X** After breakfast, transfer to airport for your flight back home.

\*\* Remarks : Arrange to taste the local food at Jioufen, Raohe Night Market, Fengchia Market and Lioho Market (Own Expense).

\*\* The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour \*\*